
2 

 

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ГРАД НОВИ САД 

СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 

Број: 06-1/2021-836-I 

22. јул 2021. године 

НОВИ САД 

З А П И С Н И К 

 

са XVII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 22. јула 2021. године, у згради 

Скупштине Аутономне покрајине Војводине, Владике Платона бб, Велика сала, са 

почетком у 10.13 часова. 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део.  

 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 

следећи одборници: 

 
1 МИЛАНА АРЊАШ 36 ДРАГАН ПАЈИЋ 

2 ЖИВОРАД АРСИЋ  37 МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 

3 МИЛЕНКО БАЧИНА 38 БРАНКИЦА ПЕРИЋ 

4 ВЕСЕЛИН БОЈАТ 39 ДУШАН ПОПОВИЋ 

5 ДУШАН БРКИЋ 40 ИГОР ПОПОВИЋ 

6 ЦВИЈА ВАСИЋ 41 ЗОРАН ПОПОВИЋ 

7 МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 42 ИГОР ПЕЈЧИЋ 

8 ВЕСНА ВАТИЋ 43 БОЖИДАР ПРОТИЋ 

9 МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 44 КРИСТИНА ПУПОВАЦ 

10 СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 45 СОЊА РАДАКОВИЋ 

11 ИВАНА ВУЈАСИН 46 БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 

12 БОЈАН ВУЛИН 47 РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 

13 ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 48 ВЕРИЦА РАКИЋ 

14 САЊА ДРАШКО 49 МИЛОРАД РЕЉИЋ 

15 ДУШАНКА ЂОКИЋ 50 ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 

16 АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 51 СРЂАНА САМАРЏИЈА 

17 ДАМИР ЗЛОЈУТРО 52 ЗОРАН СИМОНОВИЋ 

18 НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 53 МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

19 МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 54 МИЛОШ СКЕНЏИЋ 

20 КРИСТИНА КАРАИЋ 55 ИВАН СТРИБЕР 

21 ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 56 ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 

22 СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 57 ЗОРАН СУБОТИЋ 

23 ЉУБОМИР ЛАСИЦА 58 СЛОБОДАН ТАСИЋ 

24 ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 59 ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

25 НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 60 САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 

26 ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 61 СИНИША ТРКУЉА 

27 МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 62 ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

28 МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 63 САЊА УЗЕЛАЦ 

29 МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 64 СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 

30 ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 65 НИКОЛА УРОШЕВИЋ 

31 МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 66 ИГОР ЦНОБАРАЦ 

32 МИЛОРАД МИРЧИЋ 67 ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

33 СНЕЖАНА МУШИЦКИ 68 СИМО ЧАБАРКАПА 

34 ЛЕНА НЕШОВИЋ 69 ДУБРАВКА ЏОЏО 

35 САША НОВАКОВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Владимир Грбић, Бориславка Драгишић, Мирјана 

Ђукић, Ђурађ Јакшић, Ђула Киш, Роберт Колар, Данијела Малетић, Никола Поповић и 

Слободан Цветковић. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила MSc  

Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине.  

 

Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 

одборника утврдила да седници Скупштине Града присуствује 69 одборница и одборника, 

односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и  одборнике да су је одборници: 

Роберт Колар, Никола Поповић, Бориславка Драгишић, Слободан Цветковић, Данијела 

Малетић, Владимир Грбић, Мирјана Ђукић и Ђурађ Јакшић обавестили да су спречени да 

присуствују седници.   

 

Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града одржава 

у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине у циљу примене мера ради спречавања 

ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у расправи и гласање 

спроводити дизањем руке и замолила је одборнице и одборнике да се представе приликом 

учешћа у расправи ради тонског записа.  

 

Имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско 

гласање није у функцији, на основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града 

председница Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа 

дизањем руке. 

  

Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова прихватила предлог да се на овој седници Скупштине гласа дизањем руке. 

 

Записник са XVI седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је одборницама 

и одборницима  уз сазив седнице.  

 

Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на Записник.  

 

Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XVI седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

 Након гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила Записник са XVI седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 20. и 21. јула 2021. године. 
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 На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско веће 

Града Новог Сада доставило је председници Скупштине 21. јула 2021. године образложен 

предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни по хитном поступку тачком: 

Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2021. годину. 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 21. јула 

2021. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку.  

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење разлога 

за допуну дневног реда по хитном поступку, председница Скупштине је ставила на гласање 

предлог Градског већа да се Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину уврсти у дневни ред по хитном 

поступку и предложила је да се разматра као 12. тачка дневног реда. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,  

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за допуну дневног реда  

по хитном поступку. 

 

На основу члана 84. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Oдборничка група 

„Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ доставила је 21. јула 2021. године 

председници Скупштине образложен предлог за измену предложеног дневног реда седнице 

Скупштине Града Новог Сада, односно предлог да се из предложеног дневног реда повуче 

Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и 

Града Источно Сарајево, Република Српска, Босна и Херцеговина. 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 21. јула 

2021. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Маја Седларевић, заменица председника Одборничке групе „Војвођански фронт – 

Лига социјалдемократа Војводине“, представница предлагача: „Пред вама се налази 

Предлог Одборничке групе „Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ да на 

основу члана 84. Пословника Скупштине Града Новог Сада из предлога дневног реда XVII 

седнице Скупштине Града Новог Сада, буде повучена 16. тачка дневног реда – Предлог 

одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града 

Источно Сарајево, Република Српска, Босна и Херцеговина. Свесни тога да је у овом 

моменту неспорно, лакше и једноставније успоставити сарадњу са Источним Сарајевом, 

али исто тако и тога да је сврха оваквих споразума боља комуникација, сарадња и грађење 

што бољих односа између два града и унутар читавог региона, сматрамо да би сарадња са 
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Градом Сарајевом на дуже стазе, имала далеко виши домет. Сигурни смо да би оваква једна 

сарадња допринела сарадњи и изградњи бољих односа и помирењу у региону. Нови Сад 

има статус и гради статус отвореног мултиетничког, мултиконфесионалног, 

мултитолерантног града и оваква једна сарадња само би допринела оваквом имиџу Града 

Новог Сада. Стога, Одборничка група Лиге социјалдемократа Војводине предлаже да се 

ова тачка дневног реда повуче из предлога дневног реда данашње седнице и да Град Нови 

Сад покрене процедуру да се успостави сарадња са Градом Сарајево из Босне и 

Херцеговине.“ 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Oдборничкe групe 

„Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ да се из предложеног дневног 

реда седнице повуче Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, 

Република Србија и Града Источно Сарајево, Република Српска, Босна и Херцеговина.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су два одборника 

гласала „за“, да је 67 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да Скупштина већином гласова није прихватила овај предлог. 

 

На основу члана 84. став 4. а у вези са чланом 165. и 166. Пословника Скупштине 

Града Новог Сада, Комисија за прописе Скупштине Града Новог Сада доставила је 

председници Скупштине 19. јула 2021. године образложен предлог да се дневни ред седнице 

Скупштине Града допуни тачком: Извештај поводом захтева за давање аутентичног 

тумачења члана 14. став 1. Одлуке о општим правилима кућног реда у стамбеним и стамбено-

пословним зградама на територији Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, 

број 67/17 и 59/18). 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 20. јула 

2021. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Комисије за прописе да 

се Извештај поводом захтева за давање аутентичног тумачења члана 14. став 1. Одлуке о 

општим правилима кућног реда у стамбеним и стамбено-пословним зградама на територији 

Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 67/17 и 59/18) уврсти у дневни 

ред и предложила је да се разматра као 28. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова прихватила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

 

 



6 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз допис 

од 21. јула 2021. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије. 

 

Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања, представник предлагача: „Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада је на седници од 21. јула 2021. 

године утврдила следеће предлоге решења: Због истека мандата, Комисија је утврдила 

Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад. У складу са предлогом Изборне комисије Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за именовање члана Надзорног одбора овог 

јавног комуналног предузећа из реда запослених, Комисија је утврдила Предлог решења о 

именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад. У 

складу са предлозима овлашћених предлагача за разрешење и именовање чланова 

школских одбора установа образовања и васпитања, Комисија је утврдила предлоге 

решења о разрешењу и именовању: чланова Школског одбора Гимназије „Исидора 

Секулић“, Нови Сад, члана Школског одбора Школе за основно и средње образовање 

„Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад, члана Школског одбора Основне школе 

„Десанка Максимовић“, Футог и члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, 

Ветерник. У складу са предлогом Савета родитеља Техничке школе „Павле Савић“, Нови 

Сад, Комисија је утврдила Предлог решења о именовању три члана Школског одбора 

Техничке школе „Павле Савић“, Нови Сад. На основу предлога одборничке групе Комисија 

је утврдила и Предлог решења о разрешењу и избору члана Комисије за прописе. 

Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведене предлоге решења донесе у 

предложеном тексту.“ 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 

Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 33.  

тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова прихватила овај предлог. 

 

На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 

 

 -  за тачке од  1. до 11. о предлозима одлука о изменама и допунама плана генералне 

и плана детаљне регулације, изради измена и допуна планова генералне регулације, изради 

планова детаљне регулације и изради измена и допуна планова детаљне регулације . 
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Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,  

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе.  

 

 - за тачке 17. и 18. о предлозима одлука о успостављању сарадње између Града 

Новог Сада и Града Источно Сарајево, Република Српска, Босна и Херцеговина и Града 

Александарије, Арапска Република Египат. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,   

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе.  

 

 - за тачке од 20. до 23. о извештајима о реализацији програма пословања са 

финансијским извештајима Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад, 

Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Извештају о раду и завршном рачуну 

Агенције за енергетику Града Новог Сада, све за 2020. годину и о Предлогу решења о 

давању сагласности на Одлуку о расподели добити Јавног комуналног предузећа „Паркинг 

сервис“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,   

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе.  

 

-  за тачке 25. и 26. о извештајима о раду Фондације „Нови Сад – Европска престоница 

културе“ Нови Сад за 2020. годину и Фонда за унапређење вокалне уметности младих 

„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду за 2020. 

годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,   

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе. 

 

-  за тачке од 30. до 32. о предлозима решења о именовању директора Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад, Јавног комуналног предузећа за одржавање 

стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад и Јавног комуналног предузећа 

„Тржница“ Нови Сад. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,  

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе.  

 

 -  за тачку 33. о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

 Након гласања, председница Скупштина је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,   

односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,   

односно да је Скупштина већином гласова утврдила 

                                           

Д н е в н и  р е д   

  

1. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 

Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (простор у јужном делу блока између Улице Лазе Нанчића и 

Булевара Европе) 

2. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова уз улицу 

Корнелија Станковића у Новом Саду (локалитет верског објекта уз Улицу 

Корнелија Станковића) 

3. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације новог 

градског центра са окружењем у Новом Саду (локалитет комплекса МУП  на углу 

Булевара краља Петра I и Улице браће Јовандић) 

4. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 

булевара у Новом Саду (комплекс полицијске станице у Улици Бате Бркића на 

Новом насељу) 

5. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 

места Футог (простор између улица Раде Кондића, Грмечке, Змај Јовине и Његошеве 

улице) 

6. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора „Ливаде II“ на 

Алибеговцу у Сремској Каменици 

7. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације новог гробља у Ветернику 
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8. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације подручја јужно од главне 

градске саобраћајнице на Алибеговцу, а западно од Заношког потока у 

Петроварадину 

9. Предлог одлуке о изради измена и допуна плана детаљне регулације „Дунавски 

парк“ у Новом Саду (комплекс Дома здравља) 

10. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Малог Лимана 

у Новом Саду (локалитет у Улици Војводе Мишића број 6) 

11. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Детелинаре 

између улица Хаџи Рувимове, Илије Бирчанина, Бранка Бајића и Веселина Маслеше 

у Новом Саду (локалитет на углу улица Веселина Маслеше и Коперникове) 

12. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2021. годину 

13. Предлог одлуке о решавању стамбених потреба ратних војних инвалида и породица 

палих бораца на територији Града Новог Сада 

14. Предлог одлуке о измени Одлуке о мрежи јавних основних школа на територији 

Града Новог Сада 

15. Предлог одлуке о измени Одлуке о накнади дела трошкова међумесног превоза 

ученика који имају пребивалиште на територији Града Новог Сада, а похађају 

средњу школу чије је седиште на територији друге јединице локалне самоуправе  

16. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о организовању Фонда за солидарну 

стамбену изградњу као Стамбене агенције Града Новог Сада 

17. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 

Србија и Града Источно Сарајево, Република Српска, Босна и Херцеговина 

18. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 

Србија и Града Александрија, Арапска Република Египат 

19. Предлог одлуке о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 

путем изградње два нова објекта јавне намене од посебног значаја за Град Нови Сад, 

намењена за пружање услуга социјалне заштите 

20. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 

„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину са Финансијским извештајем Јавног 

комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину 

21. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајног 

предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину са Финансијским извештајем Јавног 

градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину  

22. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад о расподели добити за 2020. 

годину 

23. Предлог решења о давању сагласности на Извештај о раду и завршни рачун 

Агенције за енергетику Града Новог Сада за 2020. годину 
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24. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2021. годину 

25. Извештај о раду Фондације „Нови Сад-Европска престоница културе“, Нови Сад за 

2020. годину 

26. Извештај о раду Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије 

Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду за 2020. годину 

27. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 

Новог Сада ПОСЛОВНОМ ИНКУБАТОРУ-BUSINESS INCUBATOR  ДОО НОВИ 

САД 

28. Извештај поводом захтева за давање аутентичног тумачења члана 14. став 1. Одлуке 

о општим правилима кућног реда у стамбеним и стамбено-пословним зградама на 

територији Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 67/17 и 

59/18) 

29. Предлог решења о давању сагласности на Предлог одлуке о расписивању и 

спровођењу Јавног конкурса за избор кандидата за директора Музеја Града Новог 

Сада, Петроварадин 

30. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад 

31. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

32. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 

Нови Сад 

 

33. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад  

 Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Техничке школе 

„Павле Савић“, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 

Гимназије „Исидора Секулић“, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Школе за 

основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 

школе „Десанка Максимовић“, Футог  

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 

школе „Михајло Пупин“, Ветерник  

 Предлог решења о разрешењу и избору члана Комисије за прописе  
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Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине да подели пречишћен 

дневни ред. 

 

 На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући у 

виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 

функционише, председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 

минута за одборнике и десет минута за председнике одборничких група. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова прихватила наведени предлог.    

 

 

 Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

 

Ад. број: 35-824/2020-I       35-180/2021-I 

                35-142/2021-I       35-376/2021-I 

                35-395/2021-I       35-509/2021-I 

                35-460/2021-I       35-593/2018-I 

                35-476/2021-I       35-239/2021-I 

                35-375/2021-I 

 

1. – 11. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА 

ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА 

ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И 

ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ (ПРОСТОР У ЈУЖНОМ ДЕЛУ БЛОКА ИЗМЕЂУ 

УЛИЦЕ ЛАЗЕ НАНЧИЋА И БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА У НОВОМ 

САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА 

СТАНКОВИЋА) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ 

САДУ (ЛОКАЛИТЕТ КОМПЛЕКСА МУП  НА УГЛУ БУЛЕВАРА КРАЉА 

ПЕТРА I И УЛИЦЕ БРАЋЕ ЈОВАНДИЋ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА 

ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА 
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У НОВОМ САДУ (КОМПЛЕКС ПОЛИЦИЈСКЕ СТАНИЦЕ У УЛИЦИ БАТЕ 

БРКИЋА НА НОВОМ НАСЕЉУ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ (ПРОСТОР ИЗМЕЂУ УЛИЦА 

РАДЕ КОНДИЋА, ГРМЕЧКЕ, ЗМАЈ ЈОВИНЕ И ЊЕГОШЕВЕ УЛИЦЕ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА „ЛИВАДЕ II“ НА АЛИБЕГОВЦУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 

ГРОБЉА У ВЕТЕРНИКУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА 

ЈУЖНО ОД ГЛАВНЕ ГРАДСКЕ САОБРАЋАЈНИЦЕ НА АЛИБЕГОВЦУ, А 

ЗАПАДНО ОД ЗАНОШКОГ ПОТОКА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ „ДУНАВСКИ ПАРК“ У НОВОМ САДУ (КОМПЛЕКС ДОМА 

ЗДРАВЉА) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ МАЛОГ ЛИМАНА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 

ВОЈВОДЕ МИШИЋА БРОЈ 6) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕТЕЛИНАРЕ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ХАЏИ РУВИМОВЕ, ИЛИЈЕ 

БИРЧАНИНА, БРАНКА БАЈИЋА И ВЕСЕЛИНА МАСЛЕШЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ НА УГЛУ УЛИЦА ВЕСЕЛИНА МАСЛЕШЕ И КОПЕРНИКОВЕ) 

 

Предлоге одлука и закључака утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда прихваћен предлог за 

спајање расправе, председница  Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 

 У претресу је учествовала Мира Раденовић.  

 

Мира Раденовић, чланица Градског Већа Града Новог Сада: „Ја бих се овом 

приликом осврнула само на једну тачку из овог дела, а то је Предлог одлуке о изради и 

измени допуне Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом 
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Саду, локалитет комплекса МУП на углу Булевара краља Петра I и Улице браће Јовандић. 

Сви смо свесни да се овде ради о изменама и допунама планске документације која се тиче 

комплекса зграда које користи МУП Србије, односно Полицијска управа Нови Сад. Ја сам 

се јавила у контексту Управе за имовину, која је учествовала у изради пројектно-техничке 

документације за реконструкцију постојећих објеката које користи Министарство 

унутрашњих послова, односно Полицијска управа Нови Сад где је Градска управа, као што 

је у претходном периоду и најављивала, урадила пројекте, односно пројектно-техничку 

документацију за комплетну реконструкцију ових објеката. Након израде ове пројектно-

техничке документације дошло се до сазнања да овакви објекти на овом локалитету не 

одговарају у потпуности капацитетима Министарства унутрашњих послова, односно 

Полицијске управе Нови Сад, те да је неопходно да у оквиру овог локалитета извршимо 

одређене измене и да, уколико је то могуће, проширимо капацитете и на тај начин 

задовољимо потребе Министарства унутрашњих послова. Одлучили смо се управо на 

овакав начин, односно на измену и допуну планске документације где би се задржала два 

објекта на овом локалитету која су постојећа и у потпуности реконструисана и један објекат 

се уклонио, срушио. То је објекат гараже и на месту овог објекта подигли објекат нивоа пет 

спратова који би у потпуности задовољио потребе Министарства унутрашњих послова. На 

овај начин бисмо објединили рад свих јединица Министарства унутрашњих послова, 

односно Полицијске управе Нови Сад на територији Новог Сада и највећи део објеката који 

се сада користи у оквиру ових јединица би био пресељен на овај централни локалитет. 

Наравно, не говорим о полицијским станицама које су важне за појединачно 

функционисање сваког дела Града. Пројектно-техничку документацију коју смо изградили 

предвиђа потпуну реконструкцију два објекта која се налазе на углу Булевара краља Петра 

I и Улице браће Јовандић. Оно што је изузетно важно, а што смо помињали у претходном 

периоду, реконструкција ова два објекта ће почети у веома кратком временском периоду. 

Можемо да нагласимо, са почетком ове године можемо да очекујемо да заједно са 

Министарством за европске интеграције, кроз Програм енергетске ефикасности, односно 

подизања енергетске ефикасности јавних зграда уђемо у Програм финансирања Европске 

уније и реконструишемо ова два објекта у потпуности. Сматрамо да Град Нови Сад 

испуњава своја обећања, што смо у претходном периоду и показали, да грађани Новог Сада 

и службеници Полицијске управе Нови Сад свакако заслужују репрезентативне објекте у 

којима ће боравити и обављати своје послове.“ 

 

Пошто се у претресу више нико не јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара 

Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла 

Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (простор у јужном делу блока између 

Улице Лазе Нанчића и Булевара Европе) са предложеним Закључком.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“,  

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 
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ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА 

ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА 

МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ПРОСТОР У ЈУЖНОМ ДЕЛУ БЛОКА ИЗМЕЂУ УЛИЦЕ ЛАЗЕ НАНЧИЋА И 

БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

изврешној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 

улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (простор у јужном делу блока између Улице Лазе Нанчића и 

Булевара Европе) пре излагања на јавни увид са 108. седнице од 12. новембра 2020. године 

и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 

генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара 

Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица 

Јеврејске и Футошке у Новом Саду (простор у јужном делу блока између Улице Лазе 

Нанчића и Булевара Европе) са 133. (јавне) седнице Комисије за планове од 3. јуна 2021. 

године. 

 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације блокова уз улицу Корнелија Станковића у Новом Саду 

(локалитет верског објекта уз Улицу Корнелија Станковића) са предложеним Закључком.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласало „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА УЗ 

УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ 

ОБЈЕКТА УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

и 



15 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације блокова уз Улицу Корнелија Станковића у Новом Саду (локалитет верског 

објекта уз Улицу Корнелија Станковића), пре излагања на јавни увид са 121. седнице од 

18.03.2021. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације блокова уз Улицу Корнелија Станковића у Новом 

Саду (локалитет верског објекта уз Улицу Корнелија Станковића) са 133. (јавне) седнице 

Комисије за планове од 03.06.2021. године. 

 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 

(локалитет комплекса МУП  на углу Булевара краља Петра I и Улице браће Јовандић) . 

 

 Након  гласања, председница Скуупштине је консатовала да је 66 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 

ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

КОМПЛЕКСА МУП  НА УГЛУ БУЛЕВАРА КРАЉА ПЕТРА I И УЛИЦЕ БРАЋЕ 

ЈОВАНДИЋ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, 

Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (комплекс полицијске 

станице у Улици Бате Бркића на Новом насељу). 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборника није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК 

ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ 

(КОМПЛЕКС ПОЛИЦИЈСКЕ СТАНИЦЕ У УЛИЦИ БАТЕ БРКИЋА НА НОВОМ 

НАСЕЉУ) 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Футог (простор између улица Раде 

Кондића, Грмечке, Змај Јовине и Његошеве улице). 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао„против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ (ПРОСТОР ИЗМЕЂУ УЛИЦА РАДЕ КОНДИЋА, 

ГРМЕЧКЕ, ЗМАЈ ЈОВИНЕ И ЊЕГОШЕВЕ УЛИЦЕ) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације простора „Ливаде II“ на Алибеговцу у Сремској Каменици. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА „ЛИВАДЕ II“ НА 

АЛИБЕГОВЦУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације новог гробља у Ветернику. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРОБЉА У ВЕТЕРНИКУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације подручја јужно од главне градске саобраћајнице на Алибеговцу, а 

западно од Заношког потока у Петроварадину. 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ЈУЖНО ОД ГЛАВНЕ 

ГРАДСКЕ САОБРАЋАЈНИЦЕ НА АЛИБЕГОВЦУ, А ЗАПАДНО ОД ЗАНОШКОГ 

ПОТОКА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог одлуке о изради измена и 

допуна плана детаљне регулације „Дунавски парк“ у Новом Саду (комплекс Дома здравља). 

 

Након  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „ДУНАВСКИ 

ПАРК“ У НОВОМ САДУ (КОМПЛЕКС ДОМА ЗДРАВЉА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације Малог Лимана у Новом Саду (локалитет у Улици Војводе 

Мишића број 6). 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

МАЛОГ ЛИМАНА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 

ВОЈВОДЕ МИШИЋА БРОЈ 6) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације Детелинаре између улица Хаџи Рувимове, Илије 

Бирчанина, Бранка Бајића и Веселина Маслеше у Новом Саду (локалитет на углу улица 

Веселина Маслеше и Коперникове). 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ДЕТЕЛИНАРЕ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ХАЏИ РУВИМОВЕ, ИЛИЈЕ БИРЧАНИНА, 

БРАНКА БАЈИЋА И ВЕСЕЛИНА МАСЛЕШЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 

УГЛУ УЛИЦА ВЕСЕЛИНА МАСЛЕШЕ И КОПЕРНИКОВЕ) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број:4-4/2021-149-3-I  

12.  тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2021. ГОДИНУ. 

 

 Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

 Председница  Скупштине је  упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Адријана Месаровић, чланица Градског Већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину којом се предлажу да се повећају 

планирани приходи за финансирање Програма уређивања грађевинског земљишта, као и 

планирани расходи. Имајући у виду да су Решењем Покрајинског секретаријата за спорт и 

омладину, Граду Новом Саду одобрена средства у висини од 45.000.000,00 динара за 

реализацију Програма опремања терена при Фудбалском центру „Вујадин Бошков“ у 

Ветернику, предложена је измена ове одлуке, а како се омладинска школа фудбала, која 

функционише у оквиру Фудбалског клуба „Војводина“ Нови Сад, обратила Граду Новом 

Саду за реализацију овог пројекта, то је Град аплицирао за ова средства код Покрајине, 

како сам већ навела, у висини од 45.000.000,00 динара и неопходно је изменити Програм 

уређивања грађевинског земљишта како би пројекат било могуће реализовати. Вештачка 

трава, која је предмет реализације овог пројекта, требало би да поседује све сертификате и 

атесте „ФИФА квалити“ и „ФИФА квалити про“, како би се задовољиле потребе 

квалитетног тренинга и одржавања званичних утакмица лига за омладински узраст. 

Предлог одлуке садржи још једну измену, то је по основу одобрених средстава на основу 

апликације Града Новог Сада на јавном конкурсу за финансирање програма и пројеката у 

области изградње, одржавања и опремања спортских објеката на територији Града Новог 

Сада, по основу ког конкурса су Граду Новом Саду одобрена средства у висини од 

8.300.000,00 динара која су намењена опремању спортских терена на територији Града 

Новог Сада. Одобрена средства ће бити усмерена на поставку мултифункционалне подлоге, 

обележавање терена за кошарку и рукомет и уређење постојећих кошева и набавку 
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бетонског стола за стони тенис на локацијама у Улици Бошка Бухе и на Булевару Јаше 

Томића у Новом Саду. У складу са предложеним, предлажем Скупштини Града да се усвоји 

ова одлука измена и допуна Одлуке.“ 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

  

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника гласала 

„за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА 

ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 599/2021-I 

13.  тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РЕШАВАЊУ СТАМБЕНИХ ПОТРЕБА РАТНИХ 

ВОЈНИХ ИНВАЛИДА И ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА НА ТЕРИТОРИЈИ 

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и Савет 

за особе са инвалидитетом нису имали примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Бранка Бежанов, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница предлагача: 

„Према Статуту Града Новог Сада, у делу који се односи на Закон о правима бораца, војних 

инвалида, цивилних инвалида рата и чланове њихових породица, Град се, између осталог, 

стара и о решавању стамбених потреба тих лица. У основи овог предлога одлуке утврђено је 

да се њом уређују услови и начин решавања стамбених потреба ратних војних инвалида и 

породица палих бораца на територији Града Новог Сада, давањем у закуп на одређено време 

од десет година станова који се налазе у вишепородичној стамбеној згради изграђеној 

средствима из буџета Града Новог Сада у Улици Станоја Станојевића број 15 у Новом Саду. 
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Ова лица могу да остваре право на решавање стамбене потребе уколико испуњавају услове 

прописане Одлуком, међу којима је и услов да нису укључени у интеграциони или 

повратнички програм који спроводи Комесаријат за избеглице и миграције, као и да немају 

непокретну имовину на територији Града Новог Сада или у Држави у којој би могли да реше 

своју стамбену потребу. Прописано је да конкурс спроводи Комисија за решавање стамбених 

потреба ратних војних инвалида и породица палих бораца коју образује и именује Градско 

веће Града Новог Сада, а у чији састав се именују и представници ратних војних инвалида и 

породица палих бораца. У прелазним и завршним одредбама утврђено је да корисници станова 

који на дан ступања на снагу ове одлуке станују у наведеним становима, уколико редовно 

измирују трошкове, настављају да користе станове до правноснажног окончања судског спора 

који се води пред Управним судом. Такође, уређено је да са корисницима који на основу 

правноснажне судске одлуке стекну право да користе предметне станове, Градоначелник 

Новог Сада ће закључити уговор о закупу стана на период од десет година, а да су корисници 

станова, који на основу ове судске одлуке не стекну право да користе стан, дужни да се иселе 

у року од 90 дана од дана правноснажне судске одлуке. Имајући у виду све ово наведено, 

предлажем Скупштини и одборницима да усвоје ову одлуку.“ 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

У претресу су учествовале Соња Радаковић и Снежана Мушицки. 

 

Соња Радаковић: „Обратићу се поводом Предлога одлуке о решавању стамбених 

потреба ратних војних инвалида и породица палих бораца на територији Града Новог Сада. 

Та одлука је иначе из 2010. године, којом су уређени услови и начини решавања стамбених 

потреба ратних војних инвалида и породица палих бораца на територији Града Новог Сада, 

давањем у закуп на одређено време, на десет година, станова у вишепородичној стамбеној 

згради изграђеној средствима обезбеђеним Програмом уређивања грађевинског земљишта у 

Улици Станоја Станојевића број 15 у Новом Саду. Од укупно 26 станова, Одлуком је 20 

станова намењено за решавање стамбених потреба ратних војних инвалида, а шест станова за 

решавање стамбених потреба породица палих бораца. С обзиром да је рок од десет година, на 

који су закључени уговори о закупу станова са корисницима истицао 6. октобра протекле 

године, 22. септембра протекле године Комисија је извршила теренски обилазак станова, на 

наведеној адреси, ради утврђивања чињеничног стања о коришћењу истих од стране 

корисника и чланова њихових породичних домаћинстава. Већина корисника, односно 

закупаца и даље станује у предметним становима и сви корисници су изјавили да су и даље 

заинтересовани за продужетак уговора. Дакле, предметни станови су додељени у закуп на 

десет година, са правом продужења. Корисници су ослобођени плаћања закупнине, плаћају 

само режијске трошкове. То је већ напоменула ресорна чланица Већа. Предлогом одлуке која 

је данас овде на Скупштини, између осталог, уредиће се поступак за даље коришћење станова 

закупаца који испуњавају услове продужења уговора о закупу, као и поступак доделе 

слободних станова, односно станова који се тренутно не користе. Сваки овакав вид стамбене 

подршке је изузетно добар, јер се на овај начин смањује број оних лица којима је оваква врста 

помоћи неопходна, а уједно смањује се и број лица која не могу без овакве помоћи да реше 

своје стамбено питање. Дакле, данас доносимо правни оквир за закључивање уговора са 

ратним војним инвалидима и породицама палих бораца и Одборничка група Српске напредне 

странке АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ, ЗА НАШУ ДЕЦУ. гласаће „за“ овакав предлог одлуке.“  
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Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ 

– СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА подржаће предлог ове одлуке, јер смо га подржали и 

прошли пут када се првобитно додељивао. Сматрамо да је овакав вид подршке, не само 

економски, него и политички, јер говори да смо коначно на путу да мењамо став о људима 

који су задужили ову земљу тиме што су се за њен суверенитет борили, а годинама су били 

проказани сви као криминалци, као издајници, као овакви, као онакви. Све друге државе у 

нашем окружењу су се онима који су за њен рачун учествовали у ратовима 90-тих и касније, 

својим ветеранима одужили, осим Државе Србије. То се сада мало некако доводи у ред, накако 

се мења слика о тим људима и Одборничка група Српске радикалне странке не само да сматра 

да је овај вид помоћи неопходан у економском смислу, него је неопходан и у људском смислу, 

јер су те породице и ти људи дуго времена имали утисак да су нешто лоше урадили, да нису 

требали тако да се понашају и да немају никакве заслуге за суверенитет и интегритет ове 

државе. Ми сматрамо другачије, сматрамо да им се требало одужити и да је ово један од корака 

којим се то постиже. Ми смо, када се првобитно доносила ова одлука, предложили да се 

наредног пута донесе одлука да се ти станови отуђи у име оних који су десет година провели 

у њима, ако за то постоји потреба, ако они још увек у њима живе. Међутим, ово је вероватно 

један од видова помоћи који је био могућ у овом моменту да се оствари, али смо увек за то да 

се породицама палих бораца и ратним војним инвалидима изађе у сусрет и да се они сврстају 

у неки други домен становништва, а не у оне који су овој држави нанели зло. Десет година од 

2000-те па на овамо, понашали смо се, не ми из Радикалне странке, него они који су вршили 

власт, да су ти људи криминалци, да су они на ратиште ишли да краду, да су они тамо 

уништавали, да су били зликовци, да су били ратни злочинци. Тек сада, некако се намешта 

ситуација и коначно признајемо тим људима њихове заслуге, па је ово један мали корак Новог 

Сада да се помогне тим људима и Одборничка група Српске радикалне странке ће подржати 

овакав предлог.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о решавању 

стамбених потреба ратних војних инвалида и породица палих бораца на територији Града 

Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно донела 

 

ОДЛУКУ 

О РЕШАВАЊУ СТАМБЕНИХ ПОТРЕБА РАТНИХ ВОЈНИХ ИНВАЛИДА И 

ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Ад. број: 6-2/2021-375/6-I 

14. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ ОСНОВНИХ 

ШКОЛА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за образовање није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

мрежи јавних основних школа на територији Града Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ ОСНОВНИХ ШКОЛА 

НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 1199/2021-I 

15. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О НАКНАДИ ДЕЛА ТРОШКОВА 

МЕЂУМЕСНОГ ПРЕВОЗА УЧЕНИКА КОЈИ ИМАЈУ ПРЕБИВАЛИШТЕ НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА, А ПОХАЂАЈУ СРЕДЊУ ШКОЛУ 

ЧИЈЕ ЈЕ СЕДИШТЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ДРУГЕ ЈЕДИНИЦЕ ЛОКАЛНЕ 

САМОУПРАВЕ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
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Савет за  здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и Савет 

за особе са инвалидитетом нису имали примедби. 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке складу са Уставом, законом и 

Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

накнади дела трошкова међумесног превоза ученика који имају пребивалиште на територији 

Града Новог Сада, а похађају средњу школу чије је седиште на територији друге јединице 

локалне самоуправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О НАКНАДИ ДЕЛА ТРОШКОВА МЕЂУМЕСНОГ ПРЕВОЗА 

УЧЕНИКА КОЈИ ИМАЈУ ПРЕБИВАЛИШТЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ 

САДА, А ПОХАЂАЈУ СРЕДЊУ ШКОЛУ ЧИЈЕ ЈЕ СЕДИШТЕ НА ТЕРИТОРИЈИ 

ДРУГЕ ЈЕДИНИЦЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад. број: 020-154/2021-I 

16. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ОРГАНИЗОВАЊУ ФОНДА ЗА СОЛИДАРНУ СТАМБЕНУ ИЗГРАДЊУ КАО 

СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке складу са Уставом, законом и 

Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење предлога, 

председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и допунама 

Одлуке о организовању Фонда за солидарну стамбену изградњу као Стамбене агенције Града 

Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ОРГАНИЗОВАЊУ ФОНДА ЗА 

СОЛИДАРНУ СТАМБЕНУ ИЗГРАДЊУ КАО СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА 

НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад. број: 020-156/2021-I 

                020-157/2021-I 

17. – 18. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 

НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА ИСТОЧНО САРАЈЕВО, 

РЕПУБЛИКА СРПСКА, БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 

НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА АЛЕКСАНДРИЈА, 

АРАПСКА РЕПУБЛИКА ЕГИПАТ 

 

Предлоге одлука утврдила је Комисија за међуградску сарадњу у земљи и 

иностранству. 

 

Председница Скупштине је напоменула да  су споразуми о успостављању сарадње, који 

су саставни део предлога одлука, достављени одборницама и одборницима уз допис од 20. 

јула 2021. године. 

 

Градско веће Града Новог Сада је предложило Скупштини да донесе одлуке у 

предложеном тексту. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је на основу члана 91. став 5. и 6. Пословника Скупштине 

Града Новог Сада предложила да се поводом ових тачака дневног реда Скупштина омогући 

Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника Града Новог Сада за међународну 

сарадњу да говори на седници Скупштине и изнесе образложење. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова одлучила да Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника Града 

Новог Сада за међународну сарадњу, омогући да изнесе допунско образложење предлога. 

 

Александар Петровић, помоћник Градоначелника Града Новог Сада за међународну 

сарадњу, представник предлагача: „Предугачак је списак градова са којима је Нови Сад током 

актуелног мандата, господина Милоша Вучевића, дакле, од 13. септембра 2012. године, 

успоставио сарадњу и он ће данас, ако ви то одлучите, бити употпуњен за још два нова града. 

Почев од маја 2013. године, када сам имао ту част да са господином Вучевићем посетим други 

по величини Белоруски град Гомељ и потпишемо први споразум о сарадњи, онда се то звало 

братимљење са другим по величини Белоруским градом Гомељом, па све до данас списак 

градова из целог света је више него импозантан. После Гомеља је следила Толука, па три 

француска града Таверњи, Сен Лу ла Форе, Енгијен ле Бен, Улм – Немачка, Орел – Русија, 

Петроградски рејон – Руска Федерација, Крф – Грчка, Куманово, Марибор, Шираз - пре једно 

два месеца и припрема се споразум о сарадњи, данас Александрија и Источно Сарајево и у 

припреми је, у завршној фази писмо о намерама са једним лепим турским градом, са Чонград-

Чанад-Међе из Мађарске и са Тивтом из Црне Горе. Обраћам се, они ће препознати коме се 

обраћам, ово говори, овај списак градова из исламских, католичких и православних земаља 

говори о ширини Новог Сада, о мултикултуралности, мултиетичности и, једном речју, говори, 

употребићу придев суверено, како је господин Милош Вучевић ових девет година непуних, 

без два месеца, одговорно, часно, поштено водио овај Нови Сад на свим пољима, између 

осталог и на пољу међународне сарадње. Град Источно Сарајево носи данашње име од 2005. 

године и јединица је локалне самоуправе у Републици Српској, односно Босни и Херцеговини. 

По површини коју заузима, дакле по површини коју заузима је највећи град у Републици 

Српској, а по броју становника заузима пето место, иза Бањалуке, Бјељине, Приједора и 

Добоја, а испред Требиња. Тренутно у том граду живи близу 65.000 становника. Град је настао 

током ратних дејстава у Босни и Херцеговини када је велики број градова подељен на српске, 

хрватске и муслиманске средине. Администрација Града Источног Сарајева, а имао сам то 

задовољство два пута тамо пословно да боравим, налази се у градском насељу Лукавица где 

се налази и некадашња истоимена чувена касарна. Географски посматрано чини јединствену 

урбану целину са Градом Сарајевом. Град Источно Сарајево има надлежност над општинама 

Источно Ново Сарајево, Источна Илиџа, Источни Стари град, Пале, Соколац и Трново. 

Источно Сарајево је један леп, нов, прилично чист град, настао захваљујући друштвено-

политичким дешавањима у Босни и Херцеговини током ратних дејстава од 1992. до 1995. 

године. Тај град су проширили и изградили домаћи становници и избегли сарајевски Срби 

који су уточиште пронашли у приградским насељима Лукавица, Касиндол, Пале и Соколац и 

од њих створили ново насеље које се све више и више шири, интегрише у једну јединствену 

градску целину. Фундаменталне области корпориране овим споразумом о успостављању 



26 

 

сарадње између наша два града биле би: пољопривреда и привреда, те саставна и нераскидива 

грана привреде – туризам. Пре свега због олимпијског центра Јахорина, вероватно су многи 

били и ја сам био, који се налази на територији тог града, а који туристи, не само из Новог 

Сада, Војводине, Србије, већ из региона буквално походе, посећују. Наравно, подразумева се 

и да су туристи из Источног Сарајева апсолутно добродошли у наш Нови Сад, Српску Атину, 

Европску престоницу културе 2022. године. Споразум предвиђа сарадњу у области спорта и 

културе, нарочито у светлу избора нашег Града за Европску престоницу културе 2022. године, 

одржавањем разних спортских и културних манифестација. Ни сарадња у осталим сферама 

друштвеног живота, наравно, неће бити у другом плану, а то пре свега у сфери образовања 

основног и средњег, а нарочито на нивоу универзитета, подразумева се и у сфери заштите 

животне средине. Поштовани одборници и одборнице, позивам вас да усвојите Предлог 

споразума о успостављању сарадње између Града Новог Сада и Града Источног Сарајева за 

добробит и просперитет свих грађана који живе у та два града. Град Александрија је град у 

Египту у истоименом гувернорату и по величини је други град после престонице Каира и 

процењује се да у њему живи нешто мало мање људи него у целој Србији, 5.500.000 

становника. Он је не само други град по величини у Египту, него је други град по величини у 

целој Северној Африци, ту рачунам од Марока, Туниса, Либије, Алжира. Значи, други град у 

целој Северној Африци. Налази се, стратешки, у делти Нила и на обали Средоземног мора 

преко чије луке се транспортује 80% увоза и извоза целог Египта. Град је 332. године п.н. ере 

основао Александар Велики, који је, ето коинциденције, баш рођен на данашњи дан 356. 

године п.н. ере и он је, значи, у 24-тој години свог живота основао Александрију. 

Александрија је у то доба имала и највећу и најбогатију библиотеку на целом свету, а априла 

месеца, пре деветнаест година, значи 2002. године је отворена чувена нова александријска 

библиотека. Град је надалеко познат и по некадашњем светионику који је убрајан у седам 

светских чуда. Град Александрија има врло развијену текстилну, хемијску, прехрамбену и 

петрохемијску индустрију и представља други највећи индустријски центар Египта. Има 

међународни аеродром и повезан је националном мрежом пруга и путева. Стари део 

Александрије је испреплетен малим уличицама и базарима, док је нови део изграђен у 

западном стилу, у стилу модерне западне архитектуре. Да приведем крају, сада бих у две три 

реченице да информишем где је и шта је везивно ткиво између Срба и града Александрије. 

Многи то не знају, почетком XX века, дакле пре 120 година, Срби су у потрази за бољим 

животом одлазили не само у обећану земљу, у оно време Америку, већ и у Африку. Највише 

их се баш доселило у Александрију где су били повољни услови за пословање и живот. У 

годинама отпочињања такозваног великог рата, I светског рата 1914. године, на главном 

александријском тргу Мехмет Али Плос отворена је Краљевска српска државна агенција уз 

формирање мање српске штедионице и православне капеле уз несебичну помоћ 

александријских Грка. Кључне области сарадње обухваћене овим споразумом биле би 

култура, неизоставно – туризам, неизоставно: образовање, здравствена заштита, заштита и 

очување животне средине, привредна сарадња, такође, неизоставно, пре свега у виду размена 

информација и вештина у пољопривреди уз, претпостављам, посету њихових 

пољопривредника нашем надалеко чувеном и познатом Новосадском међународном 

пољопривредном сајму. Као што сам замолио вас, цењени одборници и одборнице, да 

прихватите овај споразум што се тиче Источног Сарајева, исто вас тако молим да дате свој 

глас овом споразуму о успостављању сарадње, на велику част Града Новог Сада, да успостави 

сарадњу са неким градом који има 5.500.000 становника и који представља један од 

најзначајнијих културно-историјских градова целог света, а не само Африке, да наша два града 
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тиме, још чвршће успоставе односе и везе између свих грађана Новог Сада и свих грађана 

Александрије и нама драгог и пријатељског египатског народа.“ 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

У претресу су учествовали: Бојан Вулин, Саша Новаковић, Бојан Радојевић, Снежана 

Мушицки, Јелена Кешељ, Милорад Мирчић и Милош Вучевић. 

 

Бојан Вулин: „Нажалост, није ретко чути у Новом Саду, некада у шали, а некада у 

збиљи, да се Улица Модене зове по кафићу који је у њој. Због тога, иако сам сретан, веома 

сретан што ћемо успоставити сарадњу са египатском Александријом, некада сам и уплашен 

да ли ће Новосађани знати колика је част и развојна шанса у сарадњи са тим градом, који је 

један од градова најзначајнијих у историји људске цивилазације. Али, ова зебња и страх која 

је везана за Александрију и страх што заборављамо како је Модена наш пријатељ, такође 

потврђена и са питањем о Источном Сарајеву и да се та тачка скине са дневног реда. Због тога 

бих овом приликом замолио Градско веће да сваки пут када створимо неко ново пријатељство, 

пре Скупштине детаљно упознамо јавност зашто то радимо, а било би веома значајно и када 

би се у школама одржао час, где бисмо рекли шта је то што нас повезује са тим градовима. 

Управо због тога, ја бих да подсетим да Нови Сад и Сарајево у Републици Српској веже пуно 

лепих и добрих ствари, али нажалост, веже их и један веома тежак и болан почетак. Наиме, и 

Нови Сад и Сарајево у Републици Српској су настали из истог разлога. Када неке друге власти, 

неке друге вере, неке друге нације нису желеле да живе са православним Србима. Због тога 

Сарајево у Републици Српској с којим ћемо данас, надам се, успоставити најбоље могуће 

односе на свим нивоима, не треба да мешамо са оним Сарајевом из неког другог времена, из 

неке друге државе, јер то Сарајево више не постоји. Свако ко би данас гласао против 

пријатељства Новог Сада и Сарајева у Републици Српској, злонамерно гласа против већинске 

воље и Новосађана и грађана Републике Српске. Свако ко данас буде гласао за ово 

пријатељство, он даје подршку у миру. Миру који је тешко стечен и жртвама које су пале за 

тај мир. Такође, подршка Сарајеву у Републици Српској је и подршка Дејтонском споразуму. 

Независно од тога да ли мислимо да су границе, које су постављене тада, исправне или не. 

Они који су против овог споразума треба да знају да је Сарајево у Републици Српској нама 

пријатељско и братско, између осталог, што се никада нису одрекли матице Србије и нису се 

одрекли ни Гаврила Принципа. Нису они залили стопе Гаврила Принципа. Неко је други то 

урадио. И, зато што су у ЈНА колони у Добровољачкој улици били и Новосађани, који су 

такође страдали, и зато што су наше градове бомбардовали исти НАТО злочинци, и зато што 

овде нема никога ко познаје макар једног Новосађанина који није постао то зато што је 

спасавао главу из оног другог Сарајева. Они Новосађани који би сада били против овог 

споразума, треба да се сете оних Новосађана из II светског рата који су беспомоћно гледали 

како усташке црне легије убијају, кољу и пале са сремске стране и то беспомоћно да гледају. 

Исто као што су Срби из Сарајева у Републици Српској чули крике жртава из тог другог 

Сарајева, убијаних, затвараних, утамничених  и који се, кажу, још увек могу чути у Јами 

Казани, која и даље није обележена. И даље је то необележено као неко пасје гробље, а не као 

нека страдална јама. Питам, која је то додатна корист од сарадње са градом који још увек није 

обележио то стратиште. Ја сам рођен у Новом Саду, али моји родитељи и сви моји преци су са 

оне стране Дрине и зато је мој српски свет и Нови Сад и Сарајево у Републици Српској. У том 

српском свету нема носталгије за такозваном аустроугарском цивилизацијом у којој се водио 
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државни, политички, културни и сваки други терор над Србима и у Војводини, и у Босни, и у 

Бечу, и у тадашњем Сарајеву. У том мом српском свету нема места ни за неке југоносталгичне 

сарајевске ћевапе, нити за неком Башчаршијом на којој су убили српског свата, када је почео 

рат, јер све то ми не чини ништа да бих ја осећао нешто пријатно о том граду, јер град чине 

људи, а Срби су из тог града убијани и протерани и зато је створено Сарајево у Републици 

Српској коме ће Српска Атина данас да пружи братску руку. Господине Градоначелниче, 

хвала Вам на овом споразуму и предлажем да нам пријатељи и колеге из скупштинског дома 

Сарајева у Републици Српској, што пре буду гости у овом нашем дому и да још једном 

потврдимо и наше пријатељство и братство. Живео Нови Сад и живело Сарајево у Републици 

Српској.“ 

 

Саша Новаковић, председник Одборничке групе ПОКРЕТ ОБНОВЕ КРАЉЕВИНЕ 

СРБИЈЕ: „Одборничка група Покрета обнове Краљевине Србије осуђује став Лиге 

социјалдемократа Војводине, која је тражила да се са данашње седнице Скупштине Града 

Новог Сада повуче предлог о сарадњи Новог Сада и Источног Сарајева и сматра да је та 

политичка партија још једном потврдила да не прихвата ништа што има за циљ повезивање 

српског народа и српских простора. Одборничка група Покрет обнове Краљевине Србије 

подржаће предлог о успостављању сарадње Новог Сада и Источног Сарајева, али и сваки 

други предлог који је у интересу нашег народа, нашег Града и наше Државе, као и увек до 

сада.“ 

 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА СРБИЈЕ 

– МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ми из Одборничке групе Демократске странке Србије нисмо 

желели да се јављамо по овом питању, јер сматрамо да је овако нешто питање кућног 

васпитања и основног патриотизма, тако да сарадња са свим градовима добронамерним, у 

обостраном интересу је нешто најнормалније и ми то увек подржавамо и овај пут ћемо, 

наравно, гласати за успостављање између Новог Сада и Источног Сарајева. Али, оно што бих 

желео сада да изразим за овом говорницом, што, дакако, није кажњиво јесте чуђење у вези са 

овом расправом између владајуће коалиције. Ви, очигледно, имате некакве пукотине, 

неслагања у мишљењу. То што Лига социјалдемократа Војводине не подржава братимљење 

са Сарајевом, то што Лига социјалдемократа позива на усвајање Резолуције о геноциду у 

Сребреници, мене не чуди, али ме чудите ви што је држите у коалицији. Што им дајете да носе 

одговорност за овај град, да носе тешко бреме власти у Новом Саду, али и слатке привилегије 

које користе свакодневно. Моје чуђење се наставља и тиме што они стално изражавају како 

су у некој техничкој коалицији у интересу Новог Сада. Али, ево најновији пример који је, по 

мени, био најзначајнији догађај између ове две скупштине, јесте недостатак пијаће воде у 

Новом Саду. Нови Сад је ево дошао у ситуацију да се развија...“ 

 

Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 

указала му је да се држи теме дневног реда. 

 

Бојан Радојевић: „Тема је врло необична, тако немојте да ме прекидате.“ 

 

Председница Скупштине је указала да сугерише на тему дневног реда. 
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Бојан Радојевић: „Нови Сад је дошао у ситуацију да остане без воде. То говори о томе 

да Лига социјалдемократа ни свој технички део комуналне коалиције не обавља како треба. А 

пример да две године нису у стању да спроведу пројекат изградње градских чесми за 

снабдевање грађана када температуре пређу 40 степени у центру Града, такође показује да су 

неспособни у том техничком смислу. Ја не спорим да су пројекти Града у смеру изградње 

пречистача, ви то знате да ми то подржавамо. Само тражимо замену редоследа корака добрих 

за Град. Али, једноставно, оно што је преузела Лига у овом граду, једноставно не 

функционише. Сматрамо да њихов став у овом тренутку, не представља проблем за њих. Они 

се обраћају својим бирачима и то је разумљиво, али представља за ову градску коалицију и ми 

тако нешто не можемо да подржимо. Значи, такву коалицију. Ми ћемо увек тражити да људи 

који имају такве ставове и који не обављају добро техничке комуналне послове, за које су 

преузели одговорност, буду избачени из градске власти. Одлуку о братимљењу или уговору о 

сарадњи са Источним Сарајевом наравно да ћемо подржати и увек ћете имати савезника, без 

обзира што смо у опозицији, у Демократској странци Србије у томе. Такође, подржаћемо и 

уговор о сарадњи са градом Александријом у Арапској Републици Египат. Сматрамо да је то 

велика част за Нови Сад и надам се да ће та сарадња бити веома плодотворна и да ће бити на 

корист грађана и једног и другог града.“ 

 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ 

– СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА ће подржати оба предлога о сарадњи. Мислим да нећу 

дуго, да ћу образложити врло јасно. Што се тиче Источног Сарајева, уопште политика наше 

странке је таква да ми Српску гледамо као део наше територије, територије која једног дана 

треба да буде у матичној држави и гледамо је као нешто са чим природно треба да сарађујемо, 

као нешто са чим природно треба да имамо суживот и да се поштујемо. Сматрамо ово једном 

од бољих одлука у овом мандату и сматрамо да не постоји неко ко нема злу намеру ако ово не 

може да подржи. Да би се причало о томе да је Нови Сад мултикултуралан град, онда мора да 

се има у виду да мултикултурална сарадња не значи само сарадњу са Европском унијом, него 

и са другим чиниоцима у пријатељском свету и да сарадња подразумева обостраност. Дакле и 

она друга страна треба да је вољна са вама да сарађује. Слободно можете ви као одборници 

или ко год већ, да почне да сарађује са било којим одборником из Сарајева из Федерације, ако 

наиђете на то да они желе да сарађују са вама. Ја могу сад овог момента да потпишем да 

споменик можемо да подигнемо првом који успостави сарадњу са било ким из Скупштине 

Сарајева у Босанској Федерацији. А Источно Сарајево, то вам је као друга планета. Они желе 

да сарађују са Новим Садом, они на Нови Сад гледају као на нешто себи природно блиско и 

на нешто где живе људи који су њима природно блиски. Никада ни једна историјска чињеница 

није ишла у прилог томе да је Источно Сарајево засновано на геноциду и никада није нико из 

Источног Сарајева поделио то Сарајево зато што му је то било лепо и зато што је тако хтео, 

него зато што су околности биле такве и вероватно на жалост свих. Али, мислим да смо сви у 

овом дому свесни да су се Срби тамо само бранили и никога нису нападали, него су бежали и 

бранили се. Онај ко може да има, да би задовољио неке дневне теме, против братимљења са 

Источним Сарајевом, треба дубоко да се замисли, да се концентрише на оно што ради и да се 

запита шта значи то што седи у овом дому. Нови Сад треба да сарађује и са Европском унијом, 

треба да сарађује и са земљама Западне Европе, али Нови Сад је довољно широк, био до сада, 

па је сарађивао са свима. И са земљама арапског света и са земљама Европе, и са земљама 

Русије и Кине, и треба да сарађује и са својим народом. Не да сарађује, него са њим да буде 
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једно и да се у оквиру тога што се сарадња успоставља, она само продубљује и шири. Јер, 

Српска и Србија, одборници Српске радикалне странке надају се, једном ће бити иста држава, 

па онда нећемо морати да успостављамо никакву сарадњу јер ће се она законски 

подразумевати. Али до тада, Одборничка група Српске радикалне странке свим срцем 

подржава овај споразум и надамо се да сви који имају чисто срце могу да дигну руку за овај 

споразум. Што се тиче града из Арапске Републике Египат, ми ћемо подржати и ову сарадњу. 

Не знам колико је познато, али Српска радикална странка има сарадњу са Египтом и сматрамо 

их једном од нама братских земаља. Земљом са којом треба сарађивати, у којој ми можемо 

наћи, и они и ми, неку корист. Подржавамо и ову другу одлуку, а за ову прву – свака част.“ 

 

Јелена Кешељ: „Данас вам се обраћам по тачки дневног реда успостављање сарадње 

између Града Новог Сада и Града Источног Сарајева. Данас ћу о овој тачки говорити са 

посебном емоцијом због тога што сам ја по рођењу Сарајка, што сам до своје петнаесте године 

живјела у западном Сарајеву, оном што се данас зове федерално Сарајево, а од своје петнаесте 

године сам живјела у Источном Сарајеву. С тим у вези желим да вас упознам са пар чињеница. 

Срби из Сарајева нису изашли зато што су жељели, него зато што су морали. Били смо у рату 

четири године, били смо прогнани, били смо бомбардовани, били смо оспоравани, били смо 

мучени, били смо убијани, али никада се нисмо одрекли своје матице Србије. Данас Град 

Источно Сарајево, 25 година послије Дејтонског споразума, представља главни град 

Републике Српске. Представља мјесто, односно град који је платио цијену мира у Босни и 

Херцеговини и желим да кажем свима који оспоравају на било који начин Град Источно 

Сарајево, да самим тим оспоравају и Републику Српску и сам Дејтонски споразум који је 

донио мир у Босни и Херцеговини. Нико овдје не говори да не треба да успоставимо сарадњу 

и са федералним дјелом Сарајева, али Град Источно Сарајево и Град Сарајево у Федерацији 

мора се посматрати као два различита града, јер је то напросто таква чињеница. Желим овом 

приликом да се захвалим Градоначелнику Милошу Вучевићу, зато што је поднио иницијативу, 

зато што није дозволио да се један народ дијели, да се међусобно на било који начин 

оспоравамо, него овом иницијативом је показао да смо један народ, да смо браћа, а да се браћа 

међусобно помажу.“ 

 

Милорад Мирчић: „Мислим да је овде дискусија отишла у потпуно другом правцу него 

што би ми требало да расправљамо о овој тачки дневног реда. Мислим да је ово, условно 

речено, сукоб мишљења из фингирано из разлога да би се посветила медијска пажња. Свако 

онај ко има разумевање и ширину схватања шта значи сарадња између локалних самоуправа, 

потпуно ће му бити јасно да та сарадња подразумева обостраност и једног и другог субјекта 

који чине ту сарадњу. Тачније речено, када је у питању Град Нови Сад за понос је списак свих 

ових локалних самоуправа градова који су потписали повељу, некада о братимљењу, а сада о 

сарадњи, са Градом Новим Садом. То говори о способности оних који су на челу Града, да се 

прилагоде одређеним ситуацијама и да своју политику усмере ка томе да шире сарадњу, не 

само у региону, него и на ширем нивоу. Са градовима Европе, а и градовима као што су 

градови из Египта. Ту, у сваком случају, после завршеног мандата оних који су на власти, 

служи као нешто што је за понос. Има један пример из недавне историје Града Новог Сада, 

нисам ја толико стар, нити носталгичан да бих вам због тога то причао, а то је, неко рече да 

многи Новосађани не знају због чега се Улица Модене зове тако, мисле да је због кафића. Град 

Модена је '94. године послао иницијативу да се раскида братимљење са Новим Садом. Разлог 

тој њиховој иницијативи је политичка гарнитура која је била на челу Града Новог Сада. Зато 
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што се, тад челним људима Модене, није свиђало како су то Новосађани гласали и кога су 

изабрали да води Град Нови Сад. Они су традиционално имали на власти левичаре и ти 

њихови левичари су сматрали да би то било веома добро да се раскине братимљење са Градом 

Новим Садом. То није наишло на одазив у тадашњем сазиву Скупштине Града Новог Сада, у 

смислу да нисмо реаговали, када кажем нисам, зато што сам био активни учесник у томе, 

нисмо реаговали онако како би то многи пожелели у одређеном тренутку. Ми смо одмах то 

преломили, што би народ рекао преко колена и рекли – ево, ваша иницијатива, па ми нећемо, 

па још да се упуштамо у неке расправе. Знали смо да иза тога постоје неки дебели политички 

разлози. Разлози су били да се у то време и Нови Сад, а самим тим и Србија, прикажу као неко 

са ким нема сарадње ни на локалном нивоу и то би био само један мали допринос читавој оној 

слици која се стварала о Србији и српском народу у периоду деведесетих. Очигледно да 

иницијативе које иду у правцу да не би требало потписивати овакве повеље, већ би требало 

неке друге повеље, имају у себи и нешто позитивно. Можда ће садашња гарнитура која је на 

челу Новог Сада узети то у разматрање, па када дође иницијатива можда са те стране, да се 

размотри на Скупштини Града Новог Сада, јер то би из више разлога било логично. Прво, 

логично би било, непримерено је одбијати сарадњу са било којом локалном самоуправом, јер 

то нема никакве везе са владом, нема никакве везе са политиком. То је сарадња на локалном 

нивоу и она је ослобођена од свих оних примеса које се зову политика. То је једно. Друго, 

коалициони партнер владајуће коалиције и водеће странке Српске напредне странке, то 

предлаже као алтернативу. Сад што је ово искључивост, за мене је то потпуно разумљиво. Има 

ту доста те носталгије о којој се, између осталог, овде прича. Извињавам се ако прекорачим 

време. Носталгија је из разлога не зато што је то носталгија за прошлим временима па ћете у 

Сарајеву да нађете Горана Бреговића, Нелета Карајлића, Здравка Чолића. Нису они више у 

Сарајеву. Они већ 30 година нису у Сарајеву. Они су истерани из Сарајева. Емир Кустурица 

истеран из Сарајева. У Сарајеву имате више кинеских трговаца него Срба, 150.000 

интелектуалаца српских је истерано из Сарајева. Истерано, буквално, протерано! Није то та 

врста носталгије. Носталгија се састоји у томе да водећи људи неких политичких партија жале 

за временима када је био једнопартијски систем, а они су као део монархије били. Њима је све 

било на готово, на ноге доношено. Они су уживали. С друге стране, та носталгија се састоји у 

томе што ипак постоји један жал за временом, непосредно после 5. октобра, када се у банке 

упадало са пиштољима, стављало људима у уста, а онда се празнили сефови, када су 

уцењивани директори појединих предузећа да им доносе паре како би откупили своју слободу. 

Е, то је нешто што је носталгија и то је нешто што очигледно оптерећује и овај коалициони 

савез. Међутим, нисмо ми Радикали ту да вам дајемо савете, ми ћемо подржати овај предлог 

и за Александрију и за Источно Сарајево.“ 

 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Непримерено је да 

Градоначелник каже да није планирао да се обрати, али нисам очекивао да ће расправа по ове 

две тачке добити овај интензитет. Искрено да вам кажем, доживљавао сам то да су то 

протоколарне ствари и да настављамо нешто што Град ради претходних година. Просто, 

сарађујемо са градовима и општинама, да ли је из региона или Европе, целог света. Велики 

број градова нам се јавља, Александар је споменуо добар део њих. Стварно некад имам утисак, 

а ту је господин Мирчић у праву, непримерено је и непристојно да одбијете нечију руку 

сарадње, а јављају нам се по два – три града из исте државе. Нешто је данас формално-правно 

једноставнија процедура, нема више тих споразума о братимљењу, него споразум о сарадњи 

или пријатељству, много је та блажа форма, па нам дозвољава да имамо и више градова и 
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општина. Нема потребе, заиста, да се диже та тензија. Наравно, ја не могу да спречим да 

политичке странке имају различите ставове. Некад је то и добро. Нисмо приступали ни 

сарадњи ка Источном Сарајеву ни сарадњи ка Александрији са било какве високе политичке 

позиције. Желим да вас подсетим да сам ја имао састанак и са премијером Кантона Сарајево 

и са њима сам се састајао. Нисмо одбијали сарадњу ни са ким са ким можемо да се видимо и 

да разговарамо. Велико питање је формално-правно да ли Нови Сад може да препозна ово што 

ви зовете Сарајево или ми зовемо Сарајево, или неко каже Западно Сарајево или просто 

Сарајево, које има другачији облик организовања, није класичан град у смислу организације 

као што у Србији или у Хрватској или у Црној Гори имате градове. Они имају градске општине 

са много већим ингеренцијама па онда само протоколарно титулу градоначелника Сарајева, а 

онда Кантон Сарајево или кантоне у Федерацији Босне и Херцеговине који имају и добар део 

комуналних надлежности. Веровали или не. Ја сам, игром случаја, о томе учио јер сам се 

сусретао са њима. Нама се јавио претходни Градоначелник Источног Сарајева, мислим да је  

сада други Градоначелник, да после избора у целој Босни и Херцеговини, самим тим и 

Републици Српској, људи имају жељу да са нама сарађују. Ја мислим да би било непристојно 

да Нови Сад каже – ми не желимо да сарађујемо. На страну, што је природније, у најмању руку 

природније, да се јављамо колегама из Републике Српске, као делу Босне и Херцеговине по 

Дејтонском споразуму, али ми никога не искључујемо, видите да истовремено иде сарадња са 

великим арапским градом. За нас је стварно невероватна привилегија да имамо могућност да 

уопште комуницирамо са Александријом и хвала вам свима који сте то потенцирали или 

напоменули. Александрија је, то је, то је један од најважнијих градова за развој целокупне 

људске цивилизације. Град који по броју становника, ја сам сигуран да и премашује број 

становника Србије, јер има много оних који дневно улазе и излазе, град са таквим културним 

благом, наслеђем. Велики арапски, муслимански град, али и у рангу православног света, 

александријски патријарх је други по рангу после цариградског, односно васељенског 

патријарха. Чак и православни свет препознаје Александрију као посебно место. Немојте то 

да мешате са Коптском црквом. Говорим о патријарсима који су махом хеленског порекла, 

односно Грци. Много смо захвални египатском амбасадору, који је искрен пријатељ Државе 

Србије и нашег Града, на овој подршци и биће много дивних вести. Видели сте да смо водили 

рачуна заиста о свим деловима и региона и Европе. Ко год нас је звао, никог нисмо одбили. 

Састајали смо се и са Бандићем два пута и била ми је част што сам био са тим великим 

градоначелником, немам проблем то да кажем. Ја сам се састао и са градоначелником Тиране, 

али сам и много поносан што сам почасни грађанин Грачанице. Мој посао је да водим рачуна 

о свим аспектима и интересима за Град Нови Сад и, наравно, водим рачуна о државном 

интересу и државној политици, јер ми нисмо овде неки чардак ни на небу ни на земљи, него 

имамо неке маргине опште политике којима морамо да се крећемо. Ја се не љутим, то сам 

рекао и на конференцији, желим сад да кажем и пред одборницима, ни на једног коалиционог 

партнера који по одређеним питањима има другачији став. Ни у породици не можемо да се 

слажемо, често ме супруга и двојица синова прегласају, од куповине пса, па до других идеја. 

То је породица и то прихватите тако, тако живите или се наљутите и одете. Ја немам проблем 

да по одређеним питањима имамо различите ставове. Ја сам разговарао јуче са господином 

Кравићем, имали смо пријатељске, нормалне разговоре. Ја разумем да људи имају различите 

ставове, зашто би ми то сметало. Да ли се ја слажем са њима. Не слажем се, као што се и они 

не слажу са мном када, вероватно, потенцирам Републику Српску, али не говорим ништа лоше 

против Федерације и сигурно не рушим Дејтонски споразум. Дозволићете да се ми по 

појединим питањима не слажемо. Нисмо ми то назвали техничка коалиција, ми смо назвали 
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да је то коалиција за Нови Сад, пре свега везана за комуналне проблеме и изазове са којима се 

сусрећемо. Ја нећу злоупотребити тему по питању водоснабдевања и дати мало прецизнију 

оцену те ситуације када буду те теме или када буду те тачке на дневном реду, врло раду ћу 

изнети свој став. Ја сам сигуран да, када год будем имао питање односа према споменицима 

или иницијативама за подизање споменика, назива одређених улица, до сада нисмо имали ово 

за градове пријатеље, али то су теме где се јављају различити ставови. Верујте, осим нас овде 

у Скупштини и можда медијима, грађанима то нешто претерано није интересантно. Ја сам тога 

свестан. Ја ово заиста доживљавам као акт пријатељства, у доброј мери протоколарној ствари 

и, да завршим, хоћу да се захвалим Александру Петровићу заиста на преданом раду на пољу, 

назваћу то, међународне или регионалне сарадње Града Новог Сада. Пуно ради на томе, то се 

не види често или није свакодневно у фокусу, али пуно састанака, пуно прецизних детаља је 

потребно дефинисати и хвала му на томе. Ретко се захваљујем сарадницима или недовољно 

често, а обично сви знамо да критикујемо људе када нешто ураде лошије или не ураде оно што 

су требали, тако да хвала му на раду и сигуран сам да ћемо врло брзо пред вас, уважени 

одборници и пред председницу и заменицу председника са Секретаријатом изаћи са именима 

нових градова пријатеља, што из региона, што из целог света. Велики градови нам стижу, да 

кажем, на дневни ред, од Шираза из Ирана до Алање из Турске. Тиват ћемо коначно да 

завршимо. Никад није потписан споразум са Тивтом, а константно се ту сусрећемо и дружимо, 

али Александре, имаш нови задатак да мењамо ми ову таблу на Градској кући. Да попишемо 

сва нова имена, на част и понос свих Новосађана и на приказ и показ свим гостима Града 

Новог Сада. То ће остати убележено да Град Нови Сад има све већу и већу породицу 

пријатеља. То је победа целог Града и победа свих Новосађана.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о успостављању 

сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Источно Сарајево, Република 

Српска, Босна и Херцеговина. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, 

РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА ИСТОЧНО САРАЈЕВО, 

РЕПУБЛИКА СРПСКА, БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о успостављању 

сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Александрија, Арапска 

Република Египат. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно донела 

ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 

СРБИЈА И ГРАДА АЛЕКСАНДРИЈА, АРАПСКА РЕПУБЛИКА ЕГИПАТ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 1226/2021-I 

19.  тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 

СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ ИЗГРАДЊЕ ДВА НОВА ОБЈЕКТА 

ЈАВНЕ НАМЕНЕ ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД, 

НАМЕЊЕНА ЗА ПРУЖАЊЕ УСЛУГА СОЦИЈАЛНЕ ЗАШТИТЕ 

 

 Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Бранка Бежанов, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница предлагача: 

„Пред вама је Одлука о прибављању непокретности у јавну својину Града, путем изградње 

два нова објекта јавне намене од посебног значаја за Град Нови Сад и намењена је за 

пружање услуга из области социјалне заштите. Градској управи за социјалну заштиту 

обратио се Центар за социјални рад са молбом за обезбеђивање средстава за финансирање 

изградње два нова објекта, прихватилишта за децу и младе и дневног боравка за децу и младе 

у ризику, будући да се те услуге тренутно пружају у неусловним објектима. Услуга 

прихватилишта се организује у прихватилишту и прихватној станици „Сигурна кућа“, а њени 

корисници су деца жртве насиља, напуштена, занемарена и злостављана, деца без адекватног 

родитељског старања, деца приморана на рад, која живе на улици, као малолетна лица, која 

су жртве трговине људима. Њихов боравак у прихватилишту је привремен, до разрешења 

кризне ситуације или проналаска трајног облика заштите за дете. Ова услуга се организује у 

објекту у Новом Саду, у Улици Змај Огњена Вука, број 17. Услуга дневног боравка 

обезбеђује се деци и младима, који су у сукобу са законом, родитељима, школом или 

заједницом, на начин који не омета њихово школовање или одлазак на посао и обухвата 

исхрану, здравствену заштиту, васпитно-образовни рад, оспособљавање за рад и радне 

активности, културно забавне и рекреативне активности, климатски опоравак, саветодавно-

терапијске услуге, као и интензиван рад са малолетним учиниоцима кривичних дела, којима 

је, од стране суда, изречена васпитна мера појачаног надзора уз дневни боравак одговарајуће 

установе и за васпитање и образовање малолетника у  циљу њихове ресоцијализације и 

успешног укључивања у друштвену средину. Услуга дневног боравка се такође организује у 
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објекту поред, у Улици Змај Огњена Вука, број 19. Садашњи простори у којима се реализују 

наведене услуге, не испуњавају неопходне стандарде, с обзиром на константан пораст броја 

становника у Новом Саду, капацитет објекта је недовољан и ограничен за пружање услуга 

свим корисницима, којима је то неопходно и не постоје услови за квалитетну реализацију 

услуга у постојећим просторима. Поред тога, важно је истаћи да у складу са најављеним 

изменама Закона о социјалној заштити, очекује се увођење обавезе за јединицу локалне 

самоуправе, да, поред организационог раздвајања послова, који се финансирају из буџета 

јединице локалне самоуправе, буде и просторно одвојен објекат, у којем се те услуге 

реализују, због чега постоји потреба за изградњу ова два објекта, чије услуге финансира Град 

Нови Сад. С обзиром на све ово наведено, уколико изгласате ову одлуку, која је пред вама, 

још једном ће се Нови Сад учврстити у лидерској позицији, коју носи већ годинама уназад у 

пружању услуга социјалне заштите.“  

 

Председница Скупштине је отворила претрес.  

 

У претресу је учествовала Соња Радаковић. 

 

 Соња Радаковић: „Као што је говорница малопре напоменула, Градској управи за 

социјалну и дечију заштиту обратио се Центар за социјални рад, са молбом за пројектовање 

и изградњу два нова објекта социјалне заштите у нашем Граду, имајући у виду да су услуге, 

као што су прихватилиште за децу и младе, дневни боравак за децу и младе у ризику и друге 

услуге социјалне заштите, пружају у објектима, који далеко могу бити опремљенији и 

комфорнији. С тим у вези, Град има намеру да у наредном периоду, као што сам напоменула, 

изради пројектно-техничку документацију и крене у изградњу два нова објекта, укупне 

површине око 3.000 m2, који ће се налазити на парцели где се и сада налази постојећи Центар 

за социјални рад, на локалитету Змај Огњена Вука. Средства за изградњу и пројектовање 

нових објеката, такође ће бити обезбеђена буџетом Града Новог Сада за 2021. годину. У 

складу са најављеним изменама Закона о социјалној заштити, у том истом кораку, иде и наш 

Град Нови Сад, где се очекује увођење обавезе за јединицу локалне самоуправе, да поред 

организационог раздвајања послова, који се финансирају из буџета јединице локалне 

самоуправе и просторно се одвоје објекти у којима се те услуге реализују, због чега постоји 

потреба за изградњу нових објеката у Граду, намењених управо за пружање услуге социјалне 

заштите које се, као што сам већ напоменула, финансирају из самог буџета Града Новог Сада. 

Два нова објекта би функционисала као независне целине, у односу на досадашњи објекат 

Центра за социјални рад, а у којем би се пружиле услуге социјалне заштите које се, као што 

сам напоменула, финансирају буџетом Града, док би досадашњи објекат Центра наставио да 

функционише као услужна и саветодавна установа за давање упута за коришћење услуга 

социјалне заштите. На основу свега изреченог и постојеће планске документације која 

дозвољава градњу на предметном локалитету Змај Огњена Вука је и условила израда једне 

овакве одлуке којом ће се омогућити изградња објекта у наставку постојећег Центра за 

социјални рад. Један овакав предлог одлуке несумњив је показатељ да наш град Нови Сад, 

предвођен Градоначелником Милошем Вучевићем, настави да што је више могуће 

унапређује све услуге социјалне заштите, константно ослушкујући потребе свих категорија 

наших суграђана. На овај начин доприноси се унапређењу квалитета живота корисника, ради 

њиховог што успешнијег укључивања у самостални живот наше локалне заједнице. Заиста 

нема сумње, и увек то истичем и као председница Савета за особе са инвалидитетом 
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Скупштине Града Новог Сада, да је наш Град Нови Сад увек био, а посебно последњих 

година се истиче као лидер социјалне политике у нашој земљи и заиста нема дилеме да ће 

Одборничка група Српске напредне странке АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ –ЗА НАШУ ДЕЦУ. 

гласати за изградњу два нова објекта Центра за социјални рад. Очекујем да ће и остале 

одборничке групе у самом гласању поступити исто.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о прибављању 

непокретности у јавну својину Града Новог Сада путем изградње два нова објекта јавне 

намене од посебног значаја за Град Нови Сад, намењена за пружање услуга социјалне 

заштите. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно донела 

 

ОДЛУКУ  

О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА ПУТЕМ ИЗГРАДЊЕ ДВА НОВА ОБЈЕКТА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ОД 

ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД, НАМЕЊЕНА ЗА ПРУЖАЊЕ 

УСЛУГА СОЦИЈАЛНЕ ЗАШТИТЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 34-4908/2021-I 

           34-4823/2021-I 

           34-4925/2021-I 

           501-1/2021-214-I 

20. – 23. тачка дневног реда 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 

2020. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 

НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ 

СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2020. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О РАДУ 

И ЗАВРШНИ РАЧУН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 

 

Предлогe решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности и Савет за заштиту животне средине нису имали 

примедби на извештаје, односно предлог решења, које су разматрале из свог делокруга. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  

 

У претресу су учествовали Никола Урошевић и Божидар Протић. 

 

Никола Урошевић: „У свом излагању осврнућу се на Извештај о реализацији 

Програма пословања са финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг 

сервис“ Нови Сад за 2020. годину. „Паркинг сервис“ је иза себе оставио један тежак период, 

односно период који је директно утицао на делатност предузећа. Затварања проузрокована 

епидемијом Корона вируса, довела су до умањења планираних прихода овог предузећа за 

75.000.000,00 динара, али уз помоћ Града од 30.000.000,00 динара Јавно комунално 

предузеће „Паркинг сервис“ је успео да се консолидује и пословање врати у нормалан ток. 

Користим прилику да се захвалим Граду на разумевању проблема у којима је ово предузеће 

било и на помоћи коју су пружили. Уз све финансијске потешкоће, јасно је да није било лако 

организовати процес рада, када је свакодневно велики број запослених одлазио на боловање 

изазвано заражавањем Корона вирусом, али је „Паркинг сервис“ и у овим условима и 

ванредним околностима успео да реализује све пројекте за које је добио средства од Града. 

Реализација средстава и субвенција је 100%, па смо на добробит наших суграђана добили 

нова паркинг-места у Улици Лазе Станојевића, у дворишту Скупштине Града, паркиралиште 

на Штранду, као и потпуно реконструисали паркинг-места на Булевару ослобођења, од 

Улице Павла Папа до Булевара краља Петра I. Радови на овим локацијама завршени су у 

планираним роковима. Неки су завршени чак и пре планираног рока. Позивам цењене колеге 

одборнике да подрже усвајање овог извештаја, a уз то сам сигуран да ће „Паркинг сервис“ и 

у наредном периоду пројекте реализовати на време и у потпуности, као и да ће испуњавати 

све задатке, које оснивач стави пред њих.“  

 

Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе „Социјалистичка партија 

Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „Обично људи говоре када почињу, само се обрате 

и без поруке. Данас је освануо леп дан, треба да га што паметније и што боље искористимо. 

Не кажу џабе Латини carpe diem. Као сваки хедониста, треба да живимо, бар је моје 
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определење, као да сутра не постоји. Живимо данас. Али, увек у животу постоји „али“, да 

није тог „али“, само би нам небо било граница. Али, то је да ми смо пре свега представници 

грађана. Одборници треба да заступају грађане, њихове интересе, њихове  потребе, некад и 

њихове жеље, што је легитимно. На скупштинама се обично бавимо и прошлошћу и 

будућношћу, мање садашњости обраћамо пажњу. Овог пута, тачка дневног реда се односи 

на прошлост. Нажалост, та прошлост 2020. година је била оптерећена многим недаћама. 

Апокалиптична година, катаклизмична, година коју желимо да што пре заборавимо. Мени је 

драго, пре свега, што видим да сте овде присутни, значи да сте здрави, надам се, сигуран сам 

да смо се сви вакцинисали. Ја вас позивам да ширите ту потребу за вакцинисањем, где год 

то можете, то је наша грађанска дужност и наша обавеза. Шта рећи о јавним предузећима 

која су највероватније била највише погођена и оптерећена COVID-ом, поред СПЕНС-а и 

поред других. Нико није живео у нормалним временима. Ја бих желео да прошлу годину 

поједу скакавци, да није постојала. Нажалост, збиља је била другачија, надамо се да ће ова 

година бити знатно боља. Колико је упутно и целисходно расправљати о 2020. години, 

поготово кроз извештаје јавних предузећа. Мислим да је то неопходно. Ми морамо 

разматрати њихове извештаје, указати им дужно поштовање и захвалност за њихов, пре 

свега, ентузијазам, њихову пожртвованост коју грађани, сигуран сам, виде. Радило се у врло 

тешким условима. Ови показатељи економски не смеју да буду приоритет. Не говоре нам 

много о њиховом стварном раду и о ефектима њиховог рада. Изузетно је тешко било радити 

у ова два јавна предузећа. Ова два јавна предузећа су међусобно повезана. Можда на изглед 

не изгледа тако, али јесте. Они се баве проблемом саобраћаја у Новом Саду. Нови Сад је 

један од ретких градова, великих градова који никада није имао саобраћајни колапс. Ми 

немамо великих проблема у саобраћају. Наши булевари су плански прављени, наше 

обилазнице ослобађају центар града тешког саобраћаја. Градиће се нови мост, који ће и даље 

растеретити и више растеретити саобраћај. Оно што је проблем, проблем је паркирање. У 

том сегменту су ова два јавна предузећа повезана. Но, о томе ћу мало касније. ГСП, можда, 

на изглед има велики губитак од 90.000.000,00 динара. Није то највећи у задњих неколико 

година. Добио је субвенцију, врло велику, 1.880.000.000,00 динара, дигао је и кредит од 

1.100.000.000,00 динара. Неко ће рећи да је то сувише много средстава, 500.000.000,00 

динара је директна последица COVID-а, 500.000.000,00 динара за текуће потребе, односно 

текуће субвенције за гориво, за преостала средства купљени су аутобуси. Не спомињем чија 

је кривица. Сви смо на неки начин криви што ГСП има 264 аутобуса, од тога 44 аутобуса су 

расходована, купљено је нових 50. Ту морамо одати признање Српској радикалној странци 

која је највише радила од 2004. до 2008. године, која је значајно обновила возни парк, али 

морамо наставити. Решавањем броја возила јавног превоза, ми смањујемо саобраћајне 

проблеме, проблеме паркирања у Новом Саду. Морамо мењати навике, морамо побољшати 

јавни превоз. Јавни превоз те проблеме решава. Добићемо у наредних неколико година, три 

године вероватно, нове гараже, 1200 места отприлике ће бити подземне гараже, за које су 

већ склопили уговоре о јавно-приватном партнерству са елементима концесије. Имамо још 

осам гаража, које су планиране на ободима Града. Мораћемо то да урадимо, на овај или на 

онај начин. Морамо изнаћи средства и за то. Тиме ћемо решавати проблеме. Не смемо 

дозволити да сви долазе у центар Града колима. Морамо изналазити и алтернативне видове 

превоза. То ће коштати. Наредних 10-20 година, мораћемо обратити далеко већу пажњу на 

екологију. Аутомобили ће све више бити на еколошки прихватљива горива, биће на струју. 

2035. године у Западној Европи ће престати производња возила на бензин и на дизел. Значи, 

биће еколошки прихватљивије. Ту велику улогу има ГСП, поготову ако те паркинге на 
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ободима Града: Новом Насељу, Лиманима и другим деловима будемо изградили, они морају 

бити добро повезани са другим деловима Града. Тек онда то има сврху. Не можемо рећи  да 

задњих десет година се није водило рачуна о ГСП-у, водило се и о кадровским решењима. Ја 

сам за десет година избројао, шест директора је промењено. Само у оној Канадско-

Америчкој лиги у хокеју више је било летећих измена. Дакле, пружена је свима шанса. Ја се 

сећам господина Рајка Пејића, друга Рајка Пејића, који је био један од најпознатијих и 

најбољих директора ГСП-а. Били су други услови. Ми стално говоримо – сад имамо велики 

број нових полазака. Ја имам документ из 1976. године ред вожње. Па, немојте да пребројимо 

колико је било полазака, а колико је сад. Неко каже треба давати приватницима поједине 

линије. Ја нисам за то. Приватни превозници неће узимати нерентабилне линије. Наш задатак 

је и задатак ГСП-а да из свих делова Града грађани имају што више једнаке услове. Биће 

увек једнакијих који живе у централним деловима, али то је неминовност. Хајде да то 

исправимо, где год је то могуће. То је наша мисија, наш задатак. „Паркинг сервис“ је фирма, 

која је основана, мислим 2005. године, ако се не варам, која има задатак да реши паркирање. 

Али, она не може да реши проблем паркирања сама. Само део проблема решава „Паркинг 

сервис“. И повећање броја паркинг-места неће решити проблем паркирања. Већ сам 

напоменуо, морамо мењати навике, морамо здравије живети, морамо мало више пешачити. 

Не морамо само две-три станице аутобусом или колима 500 метара и паркирати. Хајде да 

мењамо навике, хајде да то популаришемо, то је наш задатак, да услове живота доведемо у 

неко нормално стање какво је било пре 40, 50 година, са што мање загађења. Здравље нема 

цену, здравље није потрошња, здравље је улагање у будућност, улагање у живот ваше деце 

и у нас, који смо сада ту. „Паркинг сервис“ је добио 30.000.000,00 динара текућих субвенција, 

35.000.000,00 динара капиталних субвенција. Изграђени су паркинзи, то видимо, изграђено 

иза наше бивше куће, надам се да ћемо се што пре вратити у Скупштину Града, паркинг је 

потпуно нов. То не значи да он не треба и да се одржава, тако да бих апеловао на остале 

комуналне службе, има тамо доста зеленила, има доста потреба за заливањем, да се на све то 

мало више обрати пажња. Све што је изграђено, ми на Балкану често смо склони, да се то 

изгради и да се о томе више не бринемо. Морамо се бринути, то је наше, то је новац грађана. 

Ко је одговоран за стање у овим јавним предузећа? Не само менаџмент, не само запослени, 

одговорни смо и ми одборници. Ми им доносимо планове рада, ми им доносимо субвенције, 

ми бирамо, именујемо директоре, тачније. Дакле, то су проблеми, којима се и ми морамо 

бавити. Оно што нас очекује у наредном периоду, наредне три године, после три године, 

„Паркинг сервис“ ће имати умањене приходе. 565 места за три године „Паркинг сервис“ 

треба да умањи. То ће значајно смањити приход, с обзиром да је то црвена зона. Морамо и 

на то обраћати пажњу. Истеком три године, за наредних шест месеци после тога, по 

изградњи, тај период истиче. Значи, остаћемо без 565 места, пре свега оних фреквентних који 

су били на наплати. Ја вас позивам да о томе обратимо пажњу, већ сада, да идемо у сусрет 

неким проблемима колико је год то могуће. Грађани од нас очекују да решавамо њихове 

проблеме и ми те одговорности се не можемо и не требамо ослободити. Функција политике 

није само привилегија. То је, пре свега, одговорност, не само према себи него према 

грађанима који су нам дали поверење. Сигуран сам да ћемо у томе заједничким радом 

успети.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Закључак поводом Извештаја о 

реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад 

за 2020. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај o реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину са Финансијским 

извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину . 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Закључак поводом  Извештаја о 

реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови 

Сад за 2020. годину са Финансијским извештајем Јавног градског саобраћајног предузећа 

„Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај o реализацији Програма пословања 

Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину са 

Финансијским извештајем Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 

Нови Сад о расподели добити за 2020. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника гласала 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ 

ДОБИТИ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Извештај о раду и завршни рачун Агенције за енергетику Града Новог Сада за 2020. 

годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника гласала 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ЗАВРШНИ РАЧУН 

АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 352-3/2021-215-I 

24. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

 Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Пошто представник предглагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 

„Чистоћа“ Нови Сад за 2021. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 

2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 4-2/2021-157-I 

     6-5/2021-10-I 

25. – 26.  тачка дневног реда 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ФОНДАЦИЈЕ „НОВИ САД-ЕВРОПСКА ПРЕСТОНИЦА 

КУЛТУРЕ“, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ 

МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ 

– КАЛИН“ У НОВОМ САДУ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 

 

Савет за културу и информисање није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Пред вама је Извештај о раду Фондације „Нови Сад-Европска престоница културе“, Нови 

Сад за 2020. годину и Извештај о раду Фонда за унапређење вокалне уметности младих 

„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду за 2020. годину. 

Пре свега, јављам се због Извештаја Фондације Европске престонице културе за извештајни 

период 2020. године, када смо сви на почетку те године били жељни и спремни да те године 

припремимо све оно што је неопходно да би 2021. године спровели највећи европски 

пројекат у области културе. Међутим, иако је програмски лук успешно приведен крају, као 

што смо сви сведоци, били смо суочени са кризом изазваном пандемијом COVID 19 и због 

целе те новонастале ситуације, били смо у прилици да, односно били смо и у обавези, пре 

свега, да кроз конкурсе које смо спроводили помогнемо локалним актерима у области 

културе, установама културе, самосталним, слободним уметницима, невладином сектору, 

како би све оно што су они планирали и те године, али и да се покажу у години титуле, могли 

на најлакши начин да преброде. После укидања ванредног стања, спровели смо конкурс 

„Уметници сад“, управо у том правцу да би помогли запослене и активне у ресору културе. 

Са друге стране, све оно што је било у обавези и Град и Фондација „Нови Сад – Европска 

престоница културе“, а у смислу припремања финалног програма за реализацију 

програмских активности у години титуле, ми смо наставили да спроводимо и крајем године 

смо спровели један велики конкурс, спровела га је Фондација „Нови Сад – Европска 

престоница културе“ како би, поред оних пројеката, које смо знали још 2016. године које 

имамо у апликационој књизи, поред оних пројеката, где су установе културе, које имају 

седиште у Новом Саду, припремили, сад смо дали прилику и осталим актерима и сви они 
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који желе да своје програме кандидују и у овом тренутку, од данашњег дана или ових дана 

имамо још пет месеци до 13. јануара, нешто више од пет месеци, 13. јануара званично 

отварамо Европску престоницу културе у нашем Граду. Ми већ имамо припремљену књигу 

програма, за годину титуле где су укључени сви актери. Наравно, још у ранијим излагањима, 

помињао сам и програмске и инфраструктурне активности. Сви смо сведоци, да смо у овом 

периоду од 2016. године, отворили многе просторе, нове просторе за културу, где установе, 

организације, уметници имају прилику да се изразе, а водећи рачуна и о индустријском 

наслеђу, о очувању историјског градитељског наслеђа и на тај начин, у жељи да будемо 

спремни, када планирамо да отворимо Европску престоницу културе у нашем Граду кроз 

очување пет стратешких тачака или средишта културе, па ћемо све ове програме које смо 

још и 2020. године, што је тачка дневног реда, припремили, реализовати у години титуле где 

ћемо обухватити програме који су везани за XVII век, мислећи пре свега на просторно-

културну историјску целину Горња и Доња тврђава са Подграђем. XVIII век смо наменили 

за Алмашки крај. Кроз ту просторно-културну историјску целину, Културну станицу 

„Свилара“, Историјски архив, Матицу српску и све оно што носи тај део Града – Алмашки 

крај. XIX век је везан за старо градско језгро где су седиште и институције система, али и 

многих установа културе, у склопу чега и сређујемо одређене целине у Граду као што је ових 

дана актуелан Позоришни трг, испред Српског народног позоришта. XX век је намењен за 

„Дистрикт“ на територији некадашњег Великог Лимана или такозване „Кинеске четврти“ и 

XXI век, где причу причамо на основу мреже културних станица. Као што знате, Град Нови 

Сад тренутно има осам културних станица где желимо да децентрализујемо културне 

садржаје на најбољи могући начин и током године титуле ћемо отворити још неколико 

културних станица како би проширили ту мрежу, а у жељи да културу доведемо у све делове 

Града. Ја молим одборнике да подрже Извештај Фондације Европска престоница културе, 

као и Фонда Меланије Бугариновић који је спровео све пројектне активности, расписао 

конкурс за школску 2020-2021. годину, а Управни одбор је донео потребне одлуке сарађујући 

са другим установама, пре свега са Академијом уметности, са Галеријом Матице српске и, 

наравно, Музичком омладином Града Новог Сада.“ 

 

С обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда Скупштина усвојила 

предлог за спајање расправе председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Закључак поводом Извештаја о раду 

Фондације „Нови Сад-Европска престоница културе“, Нови Сад за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Фондације „Нови Сад – 

Европска престоница културе“, Нови Сад за 2020. годину.  
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 Председница Скупштине је ставила на гласање Закључак поводом Извештај о раду 

Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане 

Калиновић – Калин“ у Новом Саду за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника гласало 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај o раду Фонда за унапређење 

вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у 

Новом Саду за 2020. годину. 

 

Ад. број: 020-626/2017-I 

27. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА ПОСЛОВНОМ ИНКУБАТОРУ-

BUSINESS INCUBATOR  ДОО НОВИ САД 

 

Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење  

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења  о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада ПОСЛОВНОМ 

ИНКУБАТОРУ-BUSINESS INCUBATOR ДОО НОВИ САД. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао„за“ 

и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина већином 

гласова донела 

РЕШЕЊE 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА ПОСЛОВНОМ ИНКУБАТОРУ-BUSINESS INCUBATOR   

ДОО НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Ад. број: 020-159/2021-I 

28. тачка дневног реда 

ИЗВЕШТАЈ ПОВОДОМ ЗАХТЕВА ЗА ДАВАЊЕ АУТЕНТИЧНОГ 

ТУМАЧЕЊА ЧЛАНА 14. СТАВ 1. ОДЛУКЕ О ОПШТИМ ПРАВИЛИМА 

КУЋНОГ РЕДА У СТАМБЕНИМ И СТАМБЕНО-ПОСЛОВНИМ ЗГРАДАМА 

НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА 

НОВОГ САДА“, БРОЈ 67/17 И 59/18) 

 

Извештај са предложеним Закључком утврдила је Комисија за прописе. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

У претресу је учествовао одборник Бојан Радојевић. 

 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ:  „Одборничка група ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ ће гласати против овог извештаја. Сматрамо да је 

Извештај сачињен доста површно,  јер нам се чини да у последње време теме које су  сличне 

или истоветне као што је ова, заузимају доста велику пажњу у јавности. Зарад грађана Новог 

Сада треба да поделимо ту информацију да је једна наша суграђанка тражила аутентично 

тумачење Одлуке о општим правилима кућног реда у стамбеним заједницама у Новом Саду. 

Тражила је тумачење у вези са неколико ставова из појединих чланова саме одлуке у смислу 

закључавања улазних врата, са интерфоном, без интерфона, ходницима, да ли грађани морају 

да закључавају, у ком временском периоду итд. Наравно, према Закону, у реду је што се 

огласила наша Скупштина, односно прво Комисија за прописе, а ево сада и ми о томе 

дискутујемо, али Закључак крајњи, који можемо да видимо на самој завршници материјала, 

јесте да захтев није оправдан. Ми ћемо гласати против оваквог Закључка, јер сматрамо да је 

захтев оправдан и да ова област мора да се додатно регулише. Сматрамо да осим овога што 

је био основни предмет захтева наше суграђанке, а то је питање регулисања приватних 

стамбених заједница, улаза, пролаза, морају да се додатно регулишу и доведу у ред јавни 

пролази и пасажи у Новом Саду. Ми имамо случај у Новом Саду да су узурпирани јавни 

пролази, пасажи у центру Града, у најстрожем центру Града у Змај Јовиној, Дунавској улици 

где наши суграђани узурпирају пролаз и спречавају грађане да пролазе. Користе узурпирану 

јавну имовину, јавно градско грађевинско земљиште као своје илегалне паркинге, као 

простор за додатне магацине чиме додатно закрчују противпожарне путеве, изазивају општу 

опасност и читав низ других проблема, чак и у туристичком смислу. Пошто, ето, Нови Сад 

са својим пасажима конкурише за једну занимљиву туристичку атракцију, када све то имамо 

у виду, ми сматрама да овој тачки дневног реда није посвећена дужна пажња, да је крајње 

лаконски одговор да захтев није оправдан, неадекватан и ми ћемо гласати против. Тражимо 

да чим се укаже прилика ова скупштина подробније регулише ову тему. Надам се да ће до 

тад, онај у чијој је суштинској надлежности тако нешто, а то је градска инспекција, све ове 

одлуке, методама које су јој дозвољене по закону, успети да спроведе, а то је да ослободи 
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градске пасаже, да натера грађане да поштују градске одлуке, па између осталог и ову одлуку 

о правилима кућног реда у стамбеним заједницама у Граду Новом Саду. Стварно сматрамо 

да је тај проблем изузетно важан, Нови Сад је имао историју трагичних догађаја у пожарима 

и сматрамо да свака евентуалност и свака препрека која може да се отклони како би се 

предупредили такви немили догађаји у будућности, мора да се уреди. Томе мора да се 

посвети пажња. Не можемо само лаконски: „Нисмо надлежни. Захтев није оправдан.“, 

Морамо да посветимо овој теми дужну пажњу.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак у вези са 

Извештајем поводом захтева за давање аутентичног тумачења члана 14. став 1. Одлуке о 

општим правилима кућног реда у стамбеним и стамбено-пословним зградама на територији 

Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 67/17 и 59/18). 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало„за“, да су три одборник гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај поводом захтева за давање 

аутентичног тумачења члана 14. став 1. Одлуке о општим правилима кућног реда у 

стамбеним и стамбено-пословним зградама на територији Града Новог Сада („Службени 

лист Града Новог Сада“, бр. 67/17 и 59/18). 

  2. Закључак са Извештајем доставити подносиоцу Захтева Катарини Недељковић из 

Новог Сада. 

 

 

Ад. број: 6-3/2021-186-I 

29. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ 

 О РАСПИСИВАЊУ И СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 

 КАНДИДАТА ЗА ДИРЕКТОРА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 

 ПЕТРОВАРАДИН 

 

 Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за културу и информисање није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Предлог одлуке о расписивању и спровођењу Јавног конкурса за избор 

кандидата за директора Музеја Града Новог Сада, Петроварадин. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао „за“, 

да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, односно 

да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РАСПИСИВАЊУ И 

СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР КАНДИДАТА ЗА ДИРЕКТОРА 

МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 352-1/2021-326-I 

                352-1/2021-327-I 

                352-1/2021-325-I 

30. – 32. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 

ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 



48 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“,  да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 

„Стан“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“,  да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 022-1/2021-136-I              022-1/2021-140-I      

                022-1/2021-137-I              022-1/2021-141-I 

                022-1/2021-138-I              022-1/2021-142-I 

                022-1/2021-139-I              022-1/2021-143-I 

33. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 

МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад  

 Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Техничке школе 

„Павле Савић“, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 

Гимназије „Исидора Секулић“, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Школе за 

основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 

школе „Десанка Максимовић“, Футог  

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 

школе „Михајло Пупин“, Ветерник  

 Предлог решења о разрешењу и избору члана Комисије за прописе  

 

 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника гласало 

„за“,  да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању члана 

Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника гласало 

„за“,  да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Школског одбора Техничке школе „Павле Савић“, Нови Сад.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника гласало 

„за“,  да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 

„ПАВЛЕ САВИЋ“, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Гимназије „Исидора Секулић“, Нови Сад.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 

ГИМНАЗИЈЕ „ИСИДОРА СЕКУЛИЋ“, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Школског одбора Школе за основно и средње образовање „Милан 

Петровић“ са домом ученика, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“,  да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ 

ЗА ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ 

СА ДОМОМ УЧЕНИКА, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Десанка Максимовић“, Футог. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“,  да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „ДЕСАНКА МАКСИМОВИЋ“, ФУТОГ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, Ветерник. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“,  да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „МИХАЈЛО ПУПИН“, ВЕТЕРНИК 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору члана Комисије за прописе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника гласала 

„за“,  да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно донела 
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РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од присутних одборница и одборника жели да постави одборничко 

питање. 

 

Одборничка питања поставили су: Снежана Мушицки и Милорад Рељић. 

 

Снежана Мушицки: „Постављам одборничко питање члану Градског већа за културу 

и начелнику Градске управе за културу. Да ли је Бојан Панаотовић, данашњи директор 

Културног центра Новог Сада, именован као кадар Треће Србије и ко га је предложио на ово 

радно место, односно на ову функцију коју обавља данас.“ 

 

Милорад Рељић: „Имам два питања. Питања која од увођења вишестраначког 

парламентаризма нису постављана. Наиме, одборничка питања су упућена Савету Месне 

заједнице „Лиман“, односно Градској управи за опште послове Града Новог Сада у оквиру 

чијег делокруга је обављање послова који се тичу рада органа месних заједница и учешћа 

града у вршењу послова месних заједница. 

  

1. Из којих разлога мени, као одборнику Скупштине Града Новог Сада, није 

дозвољено коришћење просторија Месне заједнице „Лиман“, ради пријема грађана са 

територије ове месне заједнице и упознавање са проблемима, изношењу предлога грађана о 

начину задовољавања потреба које су од непосредног значаја и интереса за све грађане  који 

живе на територији ове месне заједнице? 

  

2. Којим актом је регулисана могућност давања на привремено коришћење просторија 

месне заједнице другим субјектима? Наиме, колико је мени познато месне заједнице могу да 

издају на привремено коришћење објекте и просторије месне заједнице предузећима, 

установама и другим правним лицима, политичким и другим организацијама, удружењима 

грађана и физичким лицима, када се не користе за рад органа месне заједнице, зборове 

грађана или скупове народних посланика или одборника. Сходно томе, просторије месне 

заједнице се могу дати на коришћење и ради одржавања скупова грађана са представницима 

изабраних лица у Скупштини Града Новог Сада, односно одборницима Скупштине Града 

Новог Сада. 

 

Имајући у виду да ми по захтеву, од стране Савета Месне заједнице „Лиман“, није 

дозвољено коришћење просторија Месне заједнице у наведену сврху, молим да ми се у 

писаном облику одговори на постављена одборничка питања и свим одборницима у 

Скупштини Града Новог Сада достави писмени одговор на ово одборничко питање, имајући 

у виду да ми је, горе поменутим поступањем Савета Месне заједнице „Лиман“, онемогућено 

вршење одборничке дужности. Само да подсетим грађане Новог Сада, група која сад 

тренутно чини већину у Савету Месне заједнице „Лиман“, која се преставила као „Група 
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грађана“, хоћу само да кажем грађанима Новог Сада да та група има своје менторе, а ментори 

су њихови људи који су били на дан избора и пре избора, који су се возали својим 

скупоценим џиповима по трговима и по пијацама Града Новог Сада, а то знамо ко су – Вук 

Јеремић и Драган Ђилас...“ 

 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Милорада Рељића и 

указала му да се држи теме. 

 

Милорад Рељић: „Извињавам се. Нису смели да изађу на изборе савета месне 

заједнице под својим именом и презименом и под својим странкама, него су као, наводно 

групе грађана који су се представили грађанима Новог Сада и грађанима Лимана I да су они 

само комшије, а кандидати Српске напредне странке да нису комшије и како су по неким 

порталима писали да је то нека, како су назвали, „Коњица СНС-а“. Ово памте, ево господин 

Бата је ту, он је стари ту, да од увођења вишестраначја ово се није десило да се забрани 

одборнику да обавља своје послове са грађанима Новог Сада.“ 

 

Пошто више није било одборничких питања, председница Скупштине је у 12.46 

часова закључила XVII седницу Скупштине Града Новог Сада.  

 

 

 

 


